
Aan de leden van de Raadscommissie Maatschappelijke zaken.
Betreft vergadering 08 september 2020, agendapunt behandeling tennisaccommodatie Loosbroek.

Meespreeknotitie van J.W.Neijs, lid van de klankbordgroep, namens de Kerncommissie Loosbroek.

Geachte leden,

In 2009, is door de Kerncommissie, met instemming van de gemeenteraad en in samenspraak met 
een groot aantal betrokken inwoners van onze kern een Integraal dorpsontwikkelingsprogramma 
(idop) opgesteld. Eind 2009 is het idop aan de gemeenteraad aangeboden. 

In de bij het idop opgestelde leefbaarheidsagenda is onder het thema “voorzieningen” het 
agendapunt “oprichten van een tennisvoorziening” opgenomen. De afgelopen jaren is door een 
werkgroep (later omgezet in het samenwerkingsverband Sport In Loosbroek, (SIL) het nodige 
voorwerk verzet. Er is onderzoek gedaan naar de behoefte, waaruit bleek dat vooralsnog een ruim 
aantal inwoners, waaronder ook jongeren, hebben aangegeven gebruik te willen gaan maken van 
een tennisaccommodatie. Door SIL is een plan van aanpak m.b.t. aanleg, beheer en exploitatie 
opgesteld. Er is meerdere malen overleg gepleegd met wethouder Wijdeven en de heer Pater. In 
de leefbaarheidsagenda is geen specifieke prioriteit gegeven aan dit project. Dit betekent echter 
niet dat dit project wat ons betreft op “de lange baan” terecht zou moeten komen. Inmiddels zijn 
we toch al weer ruim tien jaar verder. Een voorziening, die de inwoners in staat stelt om op een 
recreatieve wijze sport te bedrijven,  draagt bij aan een gezonde leefomgeving en zal ook een 
bijdrage leveren aan de sociale cohesie. Indirect zal dit ook van invloed zijn op de leefbaarheid in 
het algemeen. 

Waarom deze terugblik op de geschiedenis? Juist om daarmee aan te geven dat de wens dan wel  
behoefte van een tennisaccommodatie geen modieuze bevlieging is.

In de Leefbaarheidsagenda wordt o.a. ook de samenwerking en  verbreding van 
sportvoorzieningen genoemd. Deze aanbeveling kan gezien worden als het ontstaan van de 
samenwerking tussen de betreffende sportverenigingen. Met de opzet om te komen tot een 
omnisportvereniging.

Dat de Kerncommissie zich heeft ingezet voor het opstellen van het Idop, betekent niet dat zij alle 
genoemde zaken in de Leefbaarheidsagenda zelf zou willen/moeten uitvoeren.
De Kerncommissie heeft de initiatieven steeds gevolgd en ondersteunt. Het bestuur en 
klankbordgroep van de Kerncommissie geven hierbij aan het eens te zijn met de inhoud van de 
brief van SIL  dd 31-08-20 aan de Raad. In dit schrijven is naar onze mening helder gemotiveerd dat 
de tennisaccommodatie nog steeds van belang wordt gevonden.

Wij willen aangeven het jammer te vinden dat het proces zoveel tijd heeft gevergd en dat het 
ondanks alle goede bedoelingen niet tot overeenstemming met de aanwonende bewoners heeft 
geleid. Het is niet aan de Kerncommissie om zich te mengen is de locatie van de accommodatie, 
wij hebben ons ingezet om deze voorziening te realiseren. Nu het moment is gekomen om knopen 
door te hakken dringen wij er bij uw commissie op aan om o.a. ter ondersteuning van de 
leefbaarheid en aantrekkelijkheid van onze kern, mede gezien het feit dat al een financiële 
reservering is vastgesteld, mee te werken aan het uitvoeren van deze al lang gekoesterde wens 
van het merendeel van onze inwoners.

Dank voor uw aandacht.


